

KENYATAAN REQUEST FOR PROPOSAL (RFP)

UDA Holdings Berhad (UDA) merupakan salah satu peneraju dalam pembangunan hartanah, perkhidmatan hospitaliti serta pengurusan aset dan fasiliti. Bangunan City Parking yang terletak di Jalan Tugu kini diuruskan oleh UDA Mall Sdn Bhd (UMSB), anak syarikat UDA, yang berperanan sebagai ejen pengurusan hartanah dan pemasaran.

Seiring dengan perkembangan perniagaan kami, UDA berhasrat untuk menjemput cadangan daripada pengendali dan perniagaan yang berkelayakan bagi peluang penyewaan di Bangunan City Parking melalui proses Request for Proposal (RFP).

Peluang ini selaras dengan matlamat strategik UDA untuk memperkasakan pembangunan bandar, menyokong usahawan perusahaan kecil dan sederhana (PKS), serta meningkatkan pengalaman pengunjung. Syarikat yang berminat dikehendaki mengemukakan Dokumen RFP yang telah lengkap, sama ada dalam format salinan fizikal atau digital.

TAJUK RFP	SYARAT RFP	HARGA SOFT COPY DOKUMEN RFP (1 SET)	UNTUK PERTANYAAN
<p>CADANGAN (RFP) TAWARAN SEWA DAN MENGURUS OPERASI UNTUK PUSAT SUKAN DI TINGKAT 5 (ARAS BUMBUNG), BANGUNAN CITY PARKING, JALAN TUGU, 50050 KUALA LUMPUR</p>	<p>PEMILIKAN 100% BUMIPUTERA UNTUK MAKLUMAT LANJUT SILA RUJUK DOKUMEN RFP</p>	<p>TIADA BAYARAN DIKENAKAN</p>	<p>UNTUK PERTANYAAN LANJUT, SILA HUBUNGI: -</p> <p>NAMA: EN. MOHD RAJAEI AHMAD EMEL: rajaei@udanet.com NO. TEL: 012 - 938 8266</p>
KATEGORI PENGKHUSUSAN	TARIKH & TEMPAT MENDAPATKAN DOKUMEN RFP	LAWATAN TAPAK	TEMPAT SERAHAN & TARIKH TUTUP
<p>PEMOHON BERDAFTAR DENGAN SURUHANJAYA SYARIKAT MALAYSIA (SSM) ATAU BADAN BERWAJIB YANG BERKAITAN.</p> <p>BERDAFTAR DENGAN AGENSI BERKAITAN SEPERTI KOPERASI (SKM) JIKA BERKENAAN.</p>	<p>PEMOHON AKAN MENERIMA DOKUMEN RFP SETELAH MENGEMUKAKAN BUKTI KELAYAKAN PENYERTAAN YANG MASIH SAH KEPADA:</p> <p>pimdtenderbox@udanet.com</p> <p>TARIKH: 14 FEBRUARI 2025 – 25 FEBRUARI 2025</p> <p>PAUTAN UNTUK PEMOHON MEMUAT TURUN DOKUMEN RFP AKAN DIBERIKAN MELALUI EMEL YANG DIDAFTARKAN.</p>	<p>TARIKH: 14 FEBRUARI 2025 – 25 FEBRUARI 2025</p> <p>MASA: 9.00 PAGI – 5.00 PETANG</p> <p>ISININ HINGGA JUMAAT KECUALI CUTI UMUM</p> <p>TEMPAT: BANGUNAN CITY PARKING, JALAN TUGU, 50050 KUALA LUMPUR</p>	<p>PETI TENDER UDA MALL SDN BHD LOT RG-B, RG FLOOR, BLOK MENARA, KOMPLEKS PERTAMA, JALAN TUANKU ABDUL RAHMAN, 50100 KUALA LUMPUR</p> <p>TARIKH TUTUP: 28 FEBRUARI 2025 SEBELUM 12.00 TENGAH HARI</p> <p>SERAHAN SECARA DIGITAL: EMEL KEPADA: pimdtenderbox@udanet.com</p>

PENTING:

- Pemohon adalah dinasihatkan agar membaca dengan teliti dan memahami arahan dalam Dokumen RFP. Kegagalan mematuhi sebarang arahan dan/atau perkara yang dinyatakan akan menyebabkan tawaran ditolak.
- Pemohon yang ingin menyertai adalah **DIGALAKKAN** untuk mendaftar sebagai vendor UDA di Laman Web berikut <https://udavendors.com>.
- Dokumen RFP yang telah lengkap diisi mestilah dikembalikan dalam satu sampul surat seperti yang dinyatakan dalam arahan. UDA berhak untuk menerima atau menolak sebarang penyerahan tanpa perlu memberi sebarang sebab dan semua cadangan dan bahan yang dihantar akan menjadi hak milik UDA. Tawaran yang diterima lewat juga tidak akan diberi pertimbangan dan pihak UDA juga tidak tenakat untuk menerima tawaran yang terendah atau mana-mana tawaran yang dikemukakan.
- Cadangan hendaklah sah untuk 120 hari dari tarikh akhir penghantaran, dengan pemohon digalakkan untuk mencadangkan model alternatif atau pilihan inovatif yang selaras dengan matlamat projek, tertakluk kepada persetujuan bersama dengan UDA. Selain itu, pemohon mungkin dikehendaki untuk membentangkan cadangan mereka kepada jawatankuasa penilaian. Semua kos berkaitan penyediaan RFP akan ditanggung oleh pemohon.

IKLAN RFP INI BOLEH JUGA DILAYARI DI LAMAN WEB UDA HOLDINGS BERHAD: <https://www.uda.com.my/contact-us/request-for-tender>



UDA MALL SDN BHD (24185-H)
Lot RG-B, RG Floor, Tower Block, Pertama Complex,
Jalan Tuanku Abdul Rahman, 50100 Kuala Lumpur

EXPERIENCE *Life*

